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Brandýs nad Labem – Stará Boleslav : aktuální informace o dění ve městě a okolí

 





Kaple Blahoslaveného Podivena byla postavena roku 1738 údajně podle návrhu K. I. Dientzenhofera zásluhou děkana staroboleslavské kapituly Jana Křtitele Frika.
Koncem 18. století Brandýské panství zapůjčilo kapli vojenskému úřadu, jenž z ní udělal sklad střelného prachu. Občané se však báli možného požáru a na výzvu prach z kaple odstranit jim bylo kladně odpovězeno. Kolegiátní kapitula poté kapli dostala darem a nechala ji znovu vysvětit.

Freska na stropě připomínající kupoli by měla být dílem Václava Vavřince Reinera. Fresky v bočních kaplích vytvořil Jan Petr Molitor. Oltář je raně barokní a tyčí se nad ním obraz Sv. Benedikta.
Rodina Wunschwitzů nechala pro tuto kapli namalovat tři obrazy od malíře Jana Václava Spitzera, jeden z nich můžete vidět v kostele Svatého Václava. Vzhledem k technickému stavu není kaple přípustná veřejnosti a veškeré vybavení bylo odvezeno.
Pověst říká, že kaple stojí na místě, kde byl kdysi popraven Bl. Podiven. Ten byl zabit stejnými vrahy jako jeho pán Svatý Václav. Mrtvolu nechali několik let viset na stromě, aniž by se na ní jevily známky rozkladu. Poté se začali dít zázraky a Podivenovo tělo mohlo být pochováno. Jeho ostatky jsou uloženy nedaleko hrobu Svatého Václava v kostele Sv. Víta.
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Kde najdete nejlepší sushi v Praze? A poznáte vůbec kvalitní japonskou restauraci? 



Hledáte nejlepší sushi v Praze? Chcete si pochutnat na tradičním japonském pokrmu, který spojuje gastronomii s uměním, ale nevíte kde? Faktem je, že si sushi našlo cestu do srdcí gurmánů po celém světě a že si ho lze dopřát i na několika místech v naší metropoli. Toto jídlo složené převážně z rýže a syrových ryb je opravdu výjimečné, a tak není divu, že zájem o




Přečtěte si více » 
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Erotické masáže a zdraví: Pozitivní vliv na sexuální zdraví a na intimní prožitky jedince 



Erotické masáže jsou často vnímány pouze jako prostředek k sexuálnímu potěšení a jejich vliv na sexuální zdraví je často opomíjen. A to je rozhodně škoda. Jejich přínos je přitom mnohem komplexnější a veskrze pozitivní. Nejeden lékař by vám to jistě potvrdil. Podíváme se proto, jak erotické masáže mohou přispět ke zlepšení sexuálního zdraví jednotlivců a jak mohou posílit jejich intimní prožitky.   Erotické masáže pro
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Prodej domu ve Slušovicích. Jak prodat svůj dům během rozvodu? 



Váš rozvod může být náročný a emocionální a prodej domu ve Slušovicích během rozvodu k němu může přidat další vrstvu stresu. Se správnou přípravou a vedením však může být prodej vašeho domu bezproblémový a úspěšný proces. V tomto článku vám poskytneme tipy a rady, jak prodat svůj dům během rozvodu.   Úvod Rozvodovost v ČR se dlouhodobě drží mezi 40-50% a řešení majetkových otázek při
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Techniky nanášení permanentního make-upu v Brně: Microblading vs. strojové metody 



Permanentní make-up se v posledních letech stává stále populárnějším a představuje novou kapitolu v historii líčení. Nejen, že šetří čas při každodenní kosmetické rutině, ale také může pomoci zlepšit vaše sebevědomí a spokojenost se svým vzhledem. Dvě z nejčastěji používaných technik pro aplikaci permanentního make-upu v Brně jsou microblading a strojové metody. V tomto článku prozkoumáme podrobně obě techniky, abyste měli lepší představu, co můžete
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Jak dosáhnete zahuštění vlasů? Když se vám to nepodaří vlastními silami, pomůže estetická medicína! 



Trápí vás počínající pleš a máte obavy, že se to bude jen zhoršovat a že není možné dosáhnout zahuštění vlasů nějakou přírodní cestou? Myslíte si, že vám nakonec nezbude, než nosit paruku nebo podstoupit vlasovou transplantaci? Rádi vás vyvedeme z omylu! Přirozená obnova vlasového porostu je možná. Tedy alespoň ve většině případů. Způsoby, jak zlepšit stav vaší kštice vlastními silami, zkrátka existují. Jestliže se trápíte,
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K odstranění tetování využijte laserovou metodu! Jde o spolehlivé řešení, které nabídne každá moderní klinika 



K odstranění tetování se rok co rok odhodlají stovky lidí. A to hovoříme pouze o České republice. Celosvětově jde pochopitelně o nesrovnatelně vyšší počty. Pokud jste snad právě dospěli k rozhodnutí, že se své výzdoby po letech také zbavíte, máte asi o čem přemýšlet. Určitě byste rádi zjistili, co vás čeká. Zkrátka se ptáte sami sebe, co takový zákrok asi tak obnáší. Jakou metodu byste
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